
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DATUM 9 januari 2018  
ONDERWERP Beantwoording schriftelijke vragen CDA 

ONS KENMERK  
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Geachte heer, mevrouw, 
 

Op 5 januari 2018 heeft de fractie van het CDA schriftelijke vragen 

gesteld over de kunststofijsbaan in Erflanden. De vragen luidden als 

volgt(cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 

 

1. Hebt u kennis genomen van het succes van het ‘ijsbaantje’ van de 

ACE in de wijk de Erflanden? 

 

Ja. 

 

2. Bent u betrokken bij dit initiatief?  

 

Nee, maar via de lijn van de Smederijen zijn we wel op de hoogte. 

Ook is bekend dat het initatief mede mogelijk is gemaakt met het 

bewonersbudget van de Smederijen. 

 

3. In het licht van promotie van het schaatsen/de ijsbaan onder de 

jeugd in Hoogeveen zou het CDA het een goed idee vinden om dit 

initiatief in meerdere wijken en dorpen te herhalen. Zou u dit willen 

promoten en (financieel) ondersteunen, zodat dit nog deze winter 

kan worden gerealiseerd? 

 

Het initiatief van het ACE vinden we een goed initatief en een mooi 

voorbeeld wat burgers zelf kunnen organiseren. In andere wijken en 

dorpen kan op eenzelfde wijze het initatief genomen worden. Hier 

kan mogelijk eenzelfde opzet gehanteerd worden als in Erflanden 

waarbij een directeondersteuning van de gemeente niet nodig is. 
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Wanneer de behoefte om een tijdelijke ijsvoorziening en 

ondersteuning gewenst is dan zullen we vanuit de bestaande 

ondersteuning kijken wat mogelijk is.   
 

 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Nanne Kramer   Karel Loohuis 

Gemeentesecretaris   burgemeester 

 

  


